

國立嘉義大學創校 100 週年校慶典禮程序表

日期：108 年 10 月 26 日(星期六)

地點：蘭潭校區瑞穗館

項次	程序	時間	內容	備註
	植樹百株樹人百年揭幕 開園儀式	08:30~09:20	揭幕開園儀式於蘭潭校區校門口嘉農亭植樹園區辦理	農學院
	百年基石揭牌儀式	09:25~09:55	揭牌儀式於蘭潭校區合作社前舉辦	總務處
進場	學生進場	09:00~09:30	依各系順序進場(憑票證入座)	
暖場	音樂演唱會 ~生炒鴨肉羹	09:35~09:50 (15 分鐘)	曲目：戒了、輪廓、流浪者	「植樹百株」、 「百年基石」 同步進行中
前置 準備	師長及貴賓 進場	09:50~10:00 (10 分鐘)	館內播放影片介紹嘉義大學 (學校簡介 DVD) <12:24>	
	音樂系 表演準備			
壹	校慶音樂會	10:00~10:20 (20 分鐘)	音樂系合唱暨交響樂團 1. 乘風破浪 (創作人鍾耀光) (7min) 2. 偉哉嘉大 (創作人邵彥翔) (4min) 3. 國立嘉義大學校歌管弦版	音樂系
	轉場	10:20~10:30 (10 分鐘)	1. 播放百年校慶紀念歌 MV 《百穗》 <5:28> 2. <頒獎> 百年校慶紀念歌曲創作競賽 第 1 名: 邵彥翔(斯洛伐克籍外籍生) 第 2 名: 林芋儀 第 3 名: 陳翌軒 創作獎: 高思琴、游家瑋、孫振城、曾欽堂	
			3. <致贈照片>再創高峰 台灣登山女傑~江秀真校友	學生事務處
貳	典禮儀式	10:30~10:40 (10 分鐘)	1. 請校長、各位貴賓上臺就座 2. 典禮開始 3. 奏樂 4. 全體請起立 5. 主席就位 6. 唱國歌 7. 向國旗暨國父遺像行三鞠躬禮，請貴賓、師長及同學脫帽 8. 主席請復位，貴賓、師長及全體同學請復坐及覆帽	
參	主席致詞 (含介紹來賓)	10:40~10:55 (15 分鐘)	主席致詞	
肆	貴賓致詞	10:55~11:15 (20 分鐘)	貴賓致詞	
伍	頒獎	11:15~11:30 (15 分鐘)	1. 捐資教育事業獎勵 2. 國立嘉義大學 108 年度傑出校友獎 3. 國立嘉義大學 108 年度校友熱心服務獎	校友中心 研發處
陸	表演節目 ~魏暉倪	11:30~11:50 (20 分鐘)	1. 「逆風飛翔」 2. 堅持夢想之路及創作分享 3. 「今年夏天」	學生事務處
柒	慶生儀式	11:50~12:00 (10 分鐘)	「嘉大百年生日禮讚」	學生事務處
捌	禮成	12:00	禮成奏樂	12:00 校慶餐會

National Chiayi University 100th Anniversary Celebration Program

Date: October 26, 2019 (Saturday)

Venue: Ruisui Auditorium, Lantan Campus

Order of Program	Program	Time	Content
	100 tree-planting ceremony for a century of talent cultivation	08:30~09:20	The groundbreaking ceremony will be held at the Jianong Pavilion Tree Park at the entrance of Lantan Campus
	Century of Foundation plaque unveiling ceremony	09:25~09:55	The unveiling ceremony will be held in front of the Co-op of Lantan Campus.
Processional	Students enter	09:00~09:30	Enter in order of each department (seat reserved)
Prelude	Music by HJ Band	09:35~09:50 (15minutes)	Program: : Level 6 Travel, Profile, and Overcoming
Lead-in Preparation	VIP and Teachers enter	09:50~10:00 (10 minutes)	A video introducing about National Chiayi University will be played in the Auditorium. (the DVD show) <12:24>
	Preparation by the Department of Music		
I	Celebration concert	10:00~10:20 (20 minutes)	Choir and Symphony Orchestra by the Department of Music 1. Braving the Wind and Waves (Composer: Chong Yao-Guang) 2. Magnificent Chiayi University (Composer: Shao Yan -Hsiang) 3. National Chiayi University Anthem, adapted for the orchestra
	Interlude	10:20~10:30 (10 minutes)	1. Play the Centennial Celebration Song MV, "Bai Sui"
			2. <Awards> Centennial Celebration Song Competition
			3. < Photograph Presentation> Reaching a New Peak Taiwan's mountaineering heroine: Alumna Chiang Hsiu-Chen
II	Ceremony	10:30~10:40 (10 minutes)	1. Invite the University President and VIPs onto the stage. 2. Ceremony begins. 3. Music. 4. Everyone stands up. 5. The Master of Ceremony steps up to position. 6. Sing the national anthem 7. Bow three times to the national flag and the portrait of the founding father. Request guests, teachers and students to remove their hats. 8. The Master of Ceremony returns to position. Guests, teachers and all students may be seated and put their hats back on.
III	Speech by the Master of Ceremony (including guest introduction)	10:40~10:55 (15 minutes)	Speech by the Master of Ceremony
IV	Speech by VIPs	10:55~11:15 (20 minutes)	Speech by VIP
V	Awards	11:15~11:30 (15 minutes)	1. Awards for educational donations 2. 2019 National Chiayi University Outstanding Alumni Awards 3. 2019 National Chiayi University Enthusiastic Alumni Service Award
VI	Performance by Wei Huei-Ni	11:30~11:50 (20 minutes)	1. Flying Against the Wind 2. Persisting in the journey of dreams and creations 3. This Summer
VII	Birthday Celebration ceremony	11:50~12:00 (10 minutes)	Centennial Birthday Tribute to National Chiayi University
VIII	Recessional	12:00	Recessional music